
Dagsorden: 
 
Lead-cup 2025 
 
Carsten fra DKLAF har spurgt om hvorvidt vi skal afholde endnu et lead-cup (dato han gav var 
23/09). Hvis der er nogen der gerne vil arrangerer, afholdes det. Josef vender tilbage om der er 
nogle der vil arrangere.  
 
Flere morgen medlemmer: 
 
Der virker til at være plads om morgen.  
Vi ville gerne lige se hvor mange der kommer i klubben om morgenen inden vi beslutter det.  
 
Flertal i bestyrelsen stemmer for at Magnus kan ligge op til 150 flere morgen medlemskaber ud. 
 
Honorar/hyring af instruktører  
Flere instruktører når deres max godtgørelse i løbet af året 
Instruktører vil gerne afholde populære, “sjældne” hold som multipitch og kile kurser, men kile 
kurset ville hurtigt fylde godtgørelse ud. 
 
Hvis kurserne afholdes gennem DKLAF er det ikke til NKK priser, og medlemmer ville ikke have 
førsteret. 
 
Det undersøges om NKK efter årsskiftet kan skifte til honorar for ikke at begrænses i kurser.  
 
 
Yoga 
 
Flere yogatimer i NKK, da der er stor efterspørgsel på holdet.  
Bestyrelsen har besluttet at: 
 
Der må være yoga i samme tidsrum som der er voksen træning. Vi stopper derfor med yoga 
morgen hold, da der også åbnes for flere morgen medlemskaber.  
 
 
Nørre fællede  
Udgift til rutebyg gennem børnehold ift mulighed for løn. 
Den pris vi har på børneholdet, skal dække udgifterne til rutebygge og trænere. 

 
Vi kan oprette flere hold for at der for holdene vil være et større rådighedsbeløb, men vi ser 
hvordan det lige forløber sig her til at starte med, inden der initieres flere hold. 
 
Alle trænerne skal tages med ind i snakken om ansættelse.   
 



Ny klatrehal + DKLAF 
DKLAF tilbyder hjælp til at finde en ny hal.  
Det undersøges hvilke muligheder vi har i Nørrebrohallen, eller kigger vi efter andre steder på 
Nørrebro.  
 
 


